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                                                              INTERPELACJA 
 
dot. wykonania nawierzchni ulicy Marina Piaseckiego. 
 
Szanowny Panie Prezydencie,  
 
proszę o wpisanie budowy nawierzchni ulicy Mariana 
Piaseckiego 
do planu napraw i budowy dróg Miejskiego Zarządu Dróg ma 
2024r. i jak najszybsze wykonanie tego zdania . 

 Nawierzchnia nie na daje się do normalnego 
funkcjonowania, ani dla kierowców, ani dla  pieszych. W tej 
sprawie interweniowali już sami mieszkańcy i składali pisma do 
MZD. Popieram jako radna ten wniosek bo po osobistej wizycie 
na tej ulicy potwierdzam, że  stan jest nie przystosowany do  
bezpiecznego użytkowania.  
 
                                                       Z poważaniem, Małgorzata Iżyńska 
 


